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متن پرسش

با سلام و احترام: آیا درک بزرگان و عرفا، از زمان، همانطور است که برای انسان های عادی هست؟

برکت «زمان و وقت» دقیقا به چه معناست؟ و آیا انسان های عادی مثل ما هم میتوانند وقتشان

برکت داشته باشد یا این مخصوص عرفاست؟ لطفا راهنمایی کنید چه مؤلفه هایی باعث میشود وقت

ما برکت داشته باشد. بسیار ممنونم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: پیشنهاد میشود کتاب «فرزندم؛ اینچنین باید بود» را جهت تفکر در این

موارد مطالعه فرماد. موفق باشید


